
Årsmøde 9/11-2021 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent  -  Emil Hammer 

 

2. Året der gik – 1. rallycross løb kørt i klubben. Crosskart løb afholdt, samt 

afslutningsløbet i folkerace, 

 

3. Økonomi – Sat til at komme ud med et overeskud på 8000.- efter sidste løb er vi 

kommet ud med et overskud på ca. 30.000.- Se Regnskabs bilag. Budget godkendt. 

 

4. År 2022  - Vi forventer at kører 3 folkerace, hvor det ene er afslutningsløbet, derudover 

bliver der et rallycross løb og et crosskart løb. 

 

5. Valg af udvalgsmedlemmer – Malene Andersen valgt ind som 1. supplant. Jonas Nielsen 

valgt ind som 2. supplant. 

 

6. Valg af udvalgsmedlem til bestyrelsen – Emil Hammer genvalgt . 

 

7. Evt. – Vandrepokal i klubmesterskab forslåes at den genindføres i folkerace. 

Klubmesterskab afholdes på 1 dag. 


